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4/2025 
 

 
Salon Seuraparlamentti 

 
Aika: To 8.5.2025 klo 17.15 (kahvit klo 17 alkaen) 

Paikka: Liikuntatoimisto, Ylhäistentie 2 

Paikalla: Salon Vilpas Yleisurheilu Marika Taponen, Salon Palloilijat Sini Lundgren (varajäsen), 

Salon Vilpas Hasse Robertsson, Salon Viesti Jenni Sorola, Angelniemen Ankkuri Ari 

Paganus ja Perniön Urheilijat Lassi Rokka. 

Poissa Jääkiekkoseura Salon Kiekkohait Toni Elo ja Särkisalon Urheilijat Tiina Salminen. 

Vierailija Mika Mannervesi, elinvoimajohtaja 
 

 
1. Kokouksen avaus  

• Puheenjohtaja avasi klo 17.14 
• Esittelykierros 

 
2. Elinvoimajohtaja Mika Mannerveden tapaaminen 

• Salon strategian yksi kärjistä on ”Tapahtumien Salo”. Lause sisältää tapahtumat 
laajasti. Isot tapahtumat ovat tärkeitä, koska tuovat rahaa ja näkyvyyttä, mutta myös 
pienemmät tapahtumat ovat tärkeitä monelta kannata. Ne liikuttavat ihmisiä tai 
tuottavat elämyksiä, mikä on kansanterveyden näkökulmastakin tärkeä asia. Isoja 
tapahtumia vuonna 2025 on esim. Herättäjäjuhlat. Vuodelle 2028 kaavaillut 
asuntomessut olisivat ihan uudella mittakaavalla tärkeät Salolle. Näin isoon 
tapahtumaan pystyy myös liittämään paljon oheistapahtumaa. Salon elinvoiman 
kannalta näillä tapahtumilla on iso merkitys Salolle.  

• Jäähalliin urakoitsija on valittu, ja rakentaminen alkaa kesäkuussa. 
• Paikallaolleiden seurojen edustajat painottivat, että heidän kauttaan on 

mahdollista tehdä tapahtumissa yhteistyötä. Heidän kautta voi saada 
vapaaehtoisia erilaisiin tehtäviin. Keskustelussa käytiin myös, että olisi hyvä saada 
jokin listaus, mistä käy helposti ilmi, mitä kaikkea seuroilla on tarjota työvoimaan 
(järjestyksenvalvojat, hygieniapassi jne.). Vai olisiko nämä mahdollista kasata 
nettisivuille.  

• Markkinointiyhteistyö tapahtumissa menee siten, että tapahtumakoordinaattori 
Karolina Blom tekee markkinointiyhteistyö sopimukset, jonka jälkeen ne menevät 
Mika Mannervedelle hyväksyttäväksi. Markkinointiyhteistyön kriteerien 
parantamistyössä Seuraparlamentti mielellään toimii kommentoijana.  

• käytiin keskustelua urheilulukiosta. Tällä hetkellä seurat tuottavat 
aamuvalmennusta, mistä oppilas saa kurssin. Kaupunki ei maksa tästä seuralle. 
Tämä herätti paljon keskustelua. Keskustelu annettiin tiedoksi elinvoimajohtajalle.  

 

3. Seuraparlamentin toimintasuunnitelma 

• Superlauantai 23.8.2025. Tällä hetkellä 22 seuraa mukana 

• Jalkapallohalli/monitoimihalli/areenarakennus. Ollaan mukana tarvittaessa antamassa 
lausuntoja asiasta. Monitoimihallin liittyen alkaa osallistaminen. Osallistaminen lähtee 
seurojen edustajien Teams-kokouksella. Seuraparlamentin edustajana kokouksessa toimii 
puheenjohtaja Marika Taponen.  

 



     

• Liikuntapaikkojen suunnitelma. Saada aikaan hyvä keskusteluyhteys kaupungin ja 
liikuntapaikkoja käyttävien tahojen kanssa, jotta seurat voivat tuoda oman näkemyksensä 
esille 

• Liikuntapaikkojen kunnossapito. Keskustelua ja kommentointia liikuntapaikoista. Ehdotuksia 
mitä voi korjata, vai onko uuden hankkiminen ainoa ratkaisu. 

• Tiedonjaon haasteet. Miten saadaan tieto kulkemaan myös seurojen / seurojen ja kaupungin 
välillä, jotta tiedetään paremmin missä on mitäkin tapahtumaa. 

• Seuraparlamentin näkyvyys 

• Vuoden seuratyöntekijä. Linkki on auki, ja tieto lähetty toukokuun Uutiskirjeessä.  

 
4. Wilma Murto -kannustuspalkinto 

Kaupunginhallitus on kokouksessaan 18.12.2023 § 395 päättänyt Wilma Murto - 

kannustuspalkinnon perustamisesta. Päätöksessä todetaan, että salolaisten urheiluseurojen 

yhteistyöelin Seuraparlamentti kuulee salolaisten urheiluseurojen ja muiden salolaisiin 

urheilijoihin liittyvien toimijoiden ehdotuksia kannustuspalkinnolla palkittavista ja tekee 

palkitsemisesitykset vuosittain kaupungin yhteisöpalveluille joulukuun loppuun mennessä. 

Wilma Murto -kannustuspalkinto nuorelle yksilöurheilijalle ja nuorelle joukkueurheilijalle 1000 €. 

Nuorelle salolaiselle yksilöurheilijalle ja joukkueurheilijalle myönnettävä kannustuspalkinto jo 

saavutetusta menestyksestä sekä kannustimena urheilu-uran jatkamiseen. Valittujen 

henkilöiden tulee sinä vuonna, jota palkitseminen koskee, olla korkeintaan 19-vuotiaita. 

Perustelluista syystä palkinto on mahdollista jakaa myös useammalle taholle. 

Kannustuspalkinnot jaetaan kaupungin vuotuisessa palkitsemisjuhlassa. 

Yksilösuorituksessa urheilijan on oltava tapahtumahetkellä kirjoilla Salossa tai edustettava 

salolaista seuraa. Joukkuesuorituksessa joukkueen on edustettava salolaista seuraa. 

 

5. Voiton Malja 
Seuraparlamentti tulee vuosittain jakamaan Voiton Malja -palkinnon. Kiertopalkinnon saaja voi 

olla seura, yhteisö, henkilö, tapahtuma, työryhmä tai joukkue. Voiton Maljan saaja on tuonut 

merkittävästi esille Saloa tai liikuttanut merkittävästi. 

Palkinnon saajan valintaan vaikuttaa liikuntaseurojen antamat äänet.  

 
6. Muut esille tulevat asiat 

 
7. Seuraava kokous  

• 21.8. klo 17.15 (kahvit klo 17), Liikuntatoimistolla 
 

 
8. Kokouksen päättäminen 

 
• Puheenjohtaja päätti kokouksen 18.45 
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